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Složni, Starčevo grade   
Izbori 2008. godine, kao rezultat u Starčevu su dali kontinuitet mesne vlasti koji u našem mestu
traje još od 1996. godine.      I nakon odluke od pre četiri godine, najveći broj mandata pripao je
listi pod nazivom ”Da završimo započeto”, na kojoj su se nalazili članovi Demokratske stranke i
nestranačke ličnosti okupljene oko programa razvoja koju je ponudila ova lista. Ovu grupaciju
činili su: Petar Andrejić, dr Miša Sokolović, Aca Dimitrić, Dušan Korolija, Jova Bajer, Milan
Antonijević, Živa Đurišić i Jovan Perovanović. Tri mandata pripala su listi okupljenoj oko Ivanke
Barašević, DSS-a i Narandžastog bloka, a koja je na izbore nastupila pod sloganom ”Za
zdravije i poštenije Starčevo”. Mandate su tada osvojili Ivanka Barašević i Dalibor Adamov
(Narandžasti blok) i Mićo Jakovljević (nestranački kandidat). 

   Stranka koja je u Starčevu uvek imala predstavnike u MZ Starčevo jeste i Socijalistička partija
Srbije, koja je pre četiri godine nastupila pod listom ”Za Starčevo” a u Savet MZ izabrani su
Željka Nedić i Đoka Dimitrić. SRS-u su pripala dva mandata: Andriji Pavloviću i Jovici Đurišiću.

   Nakon izbora vladajuću većinu od 10 od 15 odbornika činile su liste ”Da završimo započeto” i
”Za Starčevo” (DS i SPS), dok su se kasnije većini, odnosno zajedničkom programu razvoja
Starčeva priključili i Adamov i Jakovljević. Jovica Đurišić je kasnije prešao u Srpsku naprednu
stranku a Ivanka Barašević nije bila politički aktivna.

   Ono što je karakterisalo rad mesne vlasti jeste jedinstvo oko programa razvoja Starčeva. Dok
su se u drugim naseljenim mestima akteri političkog života često svađali i smenjivali, u Starčevu
nije bilo svadljivih tonova i velika većina odluka doneta je jednoglasno, a kao se to može sada i
videti - u interesu građana i u interesu razvoja Starčeva.

   Savet MZ Starčevo redovno je zasedao, ukupno oko 40 puta i doneo  više stotina odluka.
Savet je formirao i Izvršni odbor koji je imao devet članova a čiji je predsednik bio Aca Dimitrić
dok je Željka Nedić vršila funkciju potpredsednika Izvršnog odbora. Predsednik Upravnog
odbora JKP-a ”Starčevac” čiji je osnivač Mesna zajednica, bio je Jovan Perovanović a
predsednik Nadzornog odbora Mićo Jakovljević.

   Jedinstvo u radu mesne vlasti upotpunjeno je odličnom saradnjom sa ostalim institucijama u
mestu, ponajpre sa Domom kulture i Osnovnom školom. Svi klubovi i udruženja građana,
takođe su ostvarili odličnu saradnju sa mesnom vlašću, pa nije manjkalo odličnih rezultata i u
njihovim aktivnostima.   Mesna zajednica je u okviru svojih ovlašćenja sve vreme trajanja
mandata bila aktivna u pripremi projekata za komunalnu infrastrukturu, i dobar deo sredstava iz
mesnog budžeta plasiran je u izradu projekata. Zahvaljujući tom opredeljenju, Mesna zajednica
je bila u mogućnosti da pristupa konkursima i traži sredstva za realizaciju svojih projekata.
Najviše saradnje bilo je sa Fondom za kapitalna ulaganja Vlade AP Vojvodine, a konkurisalo se
i na republičke konkurse kao i na gradske. Rezultat toga su velika ulaganja u komunalnu
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infrastrukturu koja je preporodila, ili je na putu da preporodi uslove života u našem mestu. 

   Društvena nadgradnja, na prvom mestu sport i kultura, učinili su Starčevo prepoznatljivim na
široj mapi regiona. Muzički festivali, kao što su Eks JU rok festi, festival akustične gitare ”Gašini
akordi” i festival malih tamburaških sastava, svojim internacionalnim sadržajem privlačili su
pažnju u sferi kulture. Sportski razvoj okarakterisali su fudbaleri i odbojkaši koji su imali podršku
Mesne zajednice, koja nije manjkala ni za druge klubove koji su obnovili svoj rad, pa tako
Starčevo danas ima desetak kaaktivnih sportskih klubova, što ga svrstava među naselja koja se
mogu ponositi sportskim aktivnostima. 

   Period razvoja Starčeva ponekad je bio “trn u oku“ mnogima iz drugih sredina koji se bave
politikom. Izgleda da im je trebalo dosta vremena da shvate da više nije na snazi režim da će
“neko nešto doneti na tacni“, već da moraš da radiš, pripremaš projekte, konkurišeš i lobiraš.
Osnova za sve jeste - jedinstvo. Definisanje opšteg interesa, pravilna strategija razvoja i opšte
zalaganje bez disonantnih tonova - i rezultati neće izostati. Ako uopšte i ima onih koji to nisu
shvatili, pravo je vreme da se orijentišu na starčevački primer i zavrnu rukave.

   Narod kaže da je u slozi spas. Primer kako je sloga bila dominantan faktor starčevačkog
uspeha jeste primer na koji treba da se ugledaju i druge sredine - ako žele da se razvijaju. U
malim mestima nema potrebe za visokom politikom i politikanstvom, već treba zavrnuti rukave i
raditi.

    (u sledećem broju:  konkretni rezultati mesne vlasti)
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